
Protokół Nr XIII/13/15

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 20  sierpnia  2015  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 10 lipca 2015 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2015 rok – projekt  nr

124/15,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 –

projekt nr 125/15,

c) zmiany Uchwały Nr IX/58/15 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 kwietnia 2015 roku

w sprawie udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu

– projekt nr 121/15,

d)  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu  –

projekt nr 122/15,

e)  zmiany Uchwały Nr LV/541/14 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 29 września 2014

roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi

Staszowskiemu – projekt nr 123/15,

1



f)  wyrażenia  zgody na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w drodze  przetargu  ustnego

nieograniczonego – projekt nr 62/15,

g) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości – projekt nr 118/15,

h) zmiany nazwy ulicy – projekt nr 119/15,

i) powołania zespołu opiniującego kandydatów do pełnienia funkcji ławników – projekt nr

120/15,

j)  zniesienia formy ochrony przyrody z drzew uznanych za pomniki przyrody – projekt nr

126/15.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

-  informacja  z  działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  za  okres  od

23 czerwca 2015 r. do 17 sierpnia 2015 r.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Po  zapoznaniu  z  porządkiem o  zabranie  głosu  poprosił  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów

Leszek Kopeć, który wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia następujących projektów

uchwał w sprawie:

- nadania statutu Staszowskiemu Ośrodkowi Kultury w Staszowie – projekt nr 128/15,

- utworzenia odrębnych obwodów głosowania na terenie Miasta i Gminy Staszów – projekt

nr 127/15

oraz zawnioskował o wycofanie z porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie:

-  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu  ustnego

nieograniczonego – projekt nr 62/15.

Poinformował,  iż  przedłożenie  projektu  uchwały  dotyczącego  utworzenia  odrębnych  obwodów

głosowania wynika z konieczności utworzenia obwodów głosowania w zbliżających się wyborach

parlamentarnych,  zarządzonych  na  dzień  25  października  2015  w zakładach  opieki  zdrowotnej

i  domu  pomocy  społecznej  działających  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Staszów.  W  zakresie

przedłożenia kolejnego projektu Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć poinformował,

iż  dotyczy  on  wprowadzenia  w  struktury  Staszowskiego  Ośrodka  Kultury  Regionalnej  Izby

Tradycji Ziemi Staszowskiej pn. “Muzeum Ziemi Staszowskiej” oraz konieczności przystosowania

instytucji do prowadzenia działalności kulturalnej na podstawie obowiązujących przepisów prawa.

W zakresie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały dotyczącego sprzedaży w trybie przetargu

nieograniczonego działek położonych w Staszowie przy ulicy Adama Mickiewicza poinformował,

iż Spółdzielnia Mieszkaniowa w Staszowie zwróciła się do tutejszego Urzędu z prośbą o zdjęcie
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z porządku obrad przedmiotowego projektu uchwał. Przypomniał, iż działki które były planowane

do  sprzedaży  przez  kilkadziesiąt  lat  były  przedmiotem  użytkowania  wieczystego  Spółdzielni

Mieszkaniowej, jednak w skutek procesu sądowego doszło do rozwiązania umowy wieczystego

użytkowania. Z uwagi na czynione inwestycje na przedmiotowych nieruchomościach Spółdzielnia

Mieszkaniowa  wystąpiła  z  prośbą  o  podjęcie  rozmów  w zakresie  zamiany wyżej  wymieniony

gruntów  na  inne  działki,  które  pozostają  w  wieczystym  użytkowaniu  spółdzielni.  Nadmienił,

iż  z  powyższego  względu  i  potrzebie  podjęcia  rozmów z  Zarządem Spódzielni  Mieszkaniowej

wnioskuje do Wysokiej Rady o wycofanie projektu z porządku obrad dzisiejszej sesji.

Innych uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

W  pierwszej  kolejności  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz  poddał  pod

głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektów uchwał nr 127/18 i 128/15,

który przez  Wysoką  Radę został  przyjęty jednogłośnie  (obecnych  było  20  radnych).  Następnie

odczytał  porządek  obrad  z  uwzględnieniem  przyjętego  wniosku  oraz  zmianą  kolejności

podejmowanych uchwał. 

Zmieniony porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 10 lipca 2015 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Uchwały Nr IX/58/15 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 kwietnia 2015 roku

w sprawie udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu -

projekt nr 121/15,

b) udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu  –

projekt nr 122/15,

c)  zmiany Uchwały Nr LV/541/14 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 29 września 2014

roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi

Staszowskiemu – projekt nr 123/15,

d)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr

124/15,

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 –

projekt nr 125/15,

f) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości – projekt nr 118/15,

g) zmiany nazwy ulicy – projekt nr 119/15,

h) powołania zespołu opiniującego kandydatów do pełnienia funkcji ławników – projekt nr

120/15,
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i)  zniesienia formy ochrony przyrody z drzew uznanych za pomniki przyrody – projekt nr

126/15,

j) nadania statutu Staszowskiemu Ośrodkowi Kultury w Staszowie – projekt nr 128/15,

k) utworzenia  odrębnych  obwodów  głosowania  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Staszów  –

projekt nr 127/15.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 23 czerwca 

2015 r. do 17 sierpnia 2015 r.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wyżej przedstawiony porządek

posiedzenia, który został przyjęty jednogłośnie (obecnych było 20 radnych).

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu z sesji z dnia 10 lipca 2015 roku  i przyjęli go  jednomyślnie

(obecnych było 20 radnych).

Ad. 3 a

Pani  Dorota  Lipińska  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji,  Planowania  Przestrzennego

i Pozyskiwania Środków Finansowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały

Nr IX/58/15 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 kwietnia 2015 roku w sprawie udzielenia przez

Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu - projekt nr 121/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIII/111/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b

Pani Dorota Lipińska zapoznała z projektem uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Staszów

pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 122/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIII/112/15

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 3 c

Pani Dorota Lipińska  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LV/541/14

Rady Miejskiej  w Staszowie z  dnia 29 września 2014 roku w sprawie udzielenia przez Gminę

Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 123/15.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt

uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XIII/113/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2015 rok – projekt nr

124/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XIII/114/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Joanna  Pokora  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 – projekt nr 125/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIII/115/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 f

Pani  Lidia  Pyza  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa  odczytała  projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  bezprzetargowe zbycie

nieruchomości – projekt nr 118/15.

Radni nie zgłosili pytań.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła
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Uchwałę Nr XIII/116/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani Lidia Pyza przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy – projekt nr 119/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIII/117/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 h

Pan  Sławomir  Mikula  –  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Staszów przedstawił  projekt  uchwały

w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów do pełnienia funkcji ławników – projekt nr

120/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIII/118/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 i

Pan  Jarosław  Glibowski  –  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej  i  Ochrony

Środowiska zapoznał z projektem uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzew

uznanych za pomniki przyrody – projekt nr 126/15.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIII/119/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 j

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu  przedstawiła projekt

uchwały w sprawie nadania statutu Staszowskiemu Ośrodkowi Kultury w Staszowie – projekt nr

128/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  poinformował,  iż  poddaje  pod  głosowanie  projekt  uchwały

z  uwzględnieniem  poprawek  wniesionych  do  projektu  podczas  obrad  wspólnego  posiedzenia
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Komisji Rady Miejskiej.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIII/120/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 k

Pan Sławomir Mikula  przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów

głosowania na terenie Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 127/15.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XIII/121/15

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4.

Interpelacje  na  piśmie  zgłożyli:  radny  Tomasz  Otrębski,  radna  Gabriela  Urbańska,  radny

Dariusz Kubalski.

Powyższe interpelacje stanowią załączniki do protokołu.

Radny Tomasz Otrębski zgłosił następujące kwestie:

1. Podjęcia działań zmierzających do podwyższenia prędkości na obszarze zabudowanym na

drodze wojewódzkiej Nr 757 z 50 km/h do prędkości 70 km/h na odcinku od skrzyżowania

ulic:  Opatowska –  Langiewicza  –  Rakowska  w Staszowie  przez  miejscowości  Dobra  –

Podmaleniec  –  Sztombergi  łącznie  z  miejscowością  Mostki  (pełna  treść  interpelacji

w załączeniu do protokołu).

2. Montażu znaku pionowego D-42 „obszar zabudowany” za znakiem administracyjnym Nr

E-17  miejscowość  „Koniemłoty”  na  ulicy  Południowej  w  Koniemłotach  na  drodze

powiatowej od strony miejscowości Pacanówka (pełna treść interpelacji w załączeniu do

protokołu). 

Radna Gabriela Urbańska zgłosiła następujące interpelacje:

1. Ponowienie  sprawy dotyczącej  poprawy wyglądu  siłowni  –  sali  fitness  znajdującej  się

w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Staszowie, jak również zakupu nowego, lepszego sprzętu

do ćwiczeń. Sprawa ta została poruszona na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

w bieżącym roku. Z uwagi na zbliżający się okres jesienno – zimowy, a co za tym następuje

– zwiększenie liczby zainteresowanych obecne warunki i znajdujący się sprzęt nie będzie

spełniał oczekiwań (sprzęty się psują a lokal jest nieodnowiony). Osoby, które korzystają

z tej formy ruchu i ćwiczeń opłacają karnet w wysokości 50 zł miesięcznie. Zainwestowanie
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w wygląd sali i sprzęt na pewno zwiększy zainteresowanie, a tym samym większe wpływy

do kasy Ośrodka (pełna treść interpelacji w załączeniu do protokołu).

2. Ustawienia na ulicy Leśnej znaku pionowego ograniczającego prędkość do 30 km/h wraz

z tabliczką uwaga na wyjazd z posesji. Dotyczy to tej części ulicy Leśnej w Staszowie, która

prowadzi  do ogródków działkowych.  Ustawienie takiego znaku poprawi bezpieczeństwo

mieszkańców  i  ograniczy  bezmyślność  niektórych  kierowców  (pełna  treść  interpelacji

w załączeniu do protokołu).

Ponadto radna Gabriela Urbańska podziękowała Burmistrzowi i Kierownikowi Wydziału IKOŚ za

wykonane prace naprawcze na terenie boiska w Pocieszce i zapytała, czy istnieje możliwość, aby

w  najbliższym  czasie  zrealizować  wcześniej  zgłaszaną  kwestię  dot.  pomalowania  linii  na

przedmiotowym boisku.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kubalski zgłosił następujące sprawy:

1. Skierowania do odpowiednich służb wniosku dot.  doraźnych kontroli  na dawnej  ścieżce

rowerowej  łączącej  Staszów  z  Kurozwękami,  gdzie  w  okresie  imprez  plenerowych

organizowanych  w  Staszowie  i  Kurozwękach  pojawiają  się  kierujący  pojazdami

mechanicznymi będąc w stanie po spożyciu alkoholu (pełna treść interpelacji w załączeniu

do protokołu).

2. Opracowania na kolejny sezon turystyczny strategii  działania  kąpieliska Golejów (pełna

treść interpelacji w załączeniu do protokołu).

Ad. 5.

W  punkcie  wolne  wnioski  i  zapytania  Burmistrz  Leszek  Kopeć  w  pierwszej  kolejności

przedłożył Wysokiej Radzie informację z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres

od 23 czerwca 2015 r. do 17 sierpnia 2015 r. (w załączeniu do protokołu).

 Następnie odniósł się do zgłoszonych na dzisiejszej sesji interpelacji w zakresie:

- podjęcia działań zmierzających do podwyższenia prędkości na obszarze zabudowanym na

drodze wojewódzkiej Nr 757 z 50 km/h do prędkości 70 km/h na odcinku Staszów – Mostki

(interpelacja radnego Tomasza Otrębski) – tut. Urząd skieruje zgłoszoną kwestię zgodnie

z kompetencjami do właściciela drogi tj. Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w

Kielcach);

- montażu  znaku  pionowego  D-42  „obszar  zabudowany”  na  ulicy  Południowej

w Koniemłotach (interpelacja radnego Tomasza Otrębski)- tut. Urząd skieruje sprawę do

rozpatrzenia zgodnie z właściwością tj. do Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie. 

-   poprawy wyglądu siłowni – sali  fitness znajdującej się w Ośrodku Sportu i  Rekreacji

w  Staszowie,  jak  również  zakupu  nowego,  lepszego  sprzętu  do  ćwiczeń  (interpelacja
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radnej  Gabrieli  Urbańskiej)  –  przeprowadzenie  drobnych  remontów  siłowni

funkcjonującej  przy  hali  OSiR  w Staszowie  należy  do  kompetencji  zarządcy jednostki.

Podjęte zostaną starania wspólnie z jednostką o pozyskanie środków zewnętrznych na zakup

nowego sprzętu do ćwiczeń.

- ustawienia na ulicy Leśnej znaku pionowego ograniczającego prędkość do 30 km/h wraz

z  tabliczką  uwaga  na  wyjazd  z  posesji  (interpelacja  radnej  Gabrieli  Urbańskiej)  –

zgłoszona  kwestia,  jak  również  inne  rozwiązania  m.in.  progi  zwalniające  zostaną

przeanalizowane podczas przeglądu oznakowania ulic Staszowa. 

-  opracowania  na  kolejny  sezon  turystyczny  strategii  działania  kąpieliska  Golejów

(interpelacja  wiceprzewodniczącego  Dariusza  Kubalskiego)  –  modernizacja  całego

kompleksu wypoczynkowego ośrodka Golejów to ogromne przedsięwzięcie, które wymagać

będzie znacznych środków finansowych, w tym także środków unijnych. Gmina Staszów

planuje następujące działania strategiczne dotyczące Golejowa:

- w Strategii  Rozwoju Miasta  i  Gminy Staszów na lata  2015-2025 umieszczone zostało

zadanie  „Wspieranie  budowy  ponadregionalnych  markowych  produktów  turystycznych:

m.in. miejscowości Kurozwęki, Wiązownica Kolonia, Wiśniowa oraz Golejów”.

- złożono Kartę informacyjną zadania pn. „Zagospodarowanie turystyczne ośrodka Golejów

wraz z poprawą stanu środowiska naturalnego”. Została ona złożona na potrzeby działań

strategicznych  Regionalnej  Organizacji  Turystycznej  Województwa  Świętokrzyskiego

i  dotyczy  propozycji  realizacji  projektu  z  obszaru  turystyki  w  ramach  Regionalnego

Programu Operacyjnego w perspektywie 2014 – 2020.

-  opracowano  Fiszkę  o  przyznanie  dofinansowania  ze  środków  europejskiego  funduszu

rozwoju regionalnego RPOWŚ na lata 2014 – 2020 na zadanie: Rewitalizacja Golejowa -

„Staszowskie Mazury”.

- w Fiszkach zgłaszanych do dofinansowania ze środków LGD „Białe Ługi” zostanie ujęte

zadanie „Budowa sanitariatów na terenie ośrodka wypoczynkowego Wilga”.

Podjęte  działania  zmierzają  w  kierunku  nadania  właściwego  znaczenia  i  wykorzystania

potencjału, jaki istnieje w lasach i jeziorach Golejowa.

Następnie o zabranie głosu poprosił radny Dominik Rożek, który sprawuje funkcję Wiceprezesa

Zarządu  Lokalnej  Grupy  Działania  „Białe  Ługi”.  Radny  Rożek  poinformował  gości

zgromadzonych na sesji, iż w dniu 10 września 2015 roku o godz. 14:00 w sali konferencyjnej tut.

Urzędu  odbędzie  się  spotkanie  z przedstawicielami  stowarzyszenia,  którego  tematem  będzie

wypracowanie kierunków rozwoju obszarów działania oraz przekazanie informacji o możliwości

pozyskiwania  środków  w  nowym  okresie  programowania.  Radny  nadmienił,  iż  przedmiotowe
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spotkanie będzie również okazją do zaprezentowania własnych oczekiwań, potrzeb oraz obszarów

życia wymagających wsparcia, które uwzględnione zostaną w Lokalnej Strategii Rozwoju na lata

2014-2020, w związku z czym zaprosił zgromadzonych do uczestnictwa w spotkaniu. 

Radny Roman Lasota wystąpił z zapytaniem do Burmistrza, czy rolnicy, których uprawy zostały

dotknięte suszą, mogą zgłaszać szkody ? Jeśli tak, to w jakim terminie i gdzie. Radny poprosił

Burmistrza Leszka Kopcia na powyższe zapytanie wyjaśnił, iż na obecną chwilę nie wpłynęło

oficjalne  pismo z  Urzędu Wojewódzkiego  w poruszonej  sprawie,  jednak w sytuacji  zaistnienia

takiego zdarzenia należy na bieżąco sprawy zgłaszać do tut. Urzędu.

O zabranie głosu poprosił Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 „Stare Miasto” Stanisław

Pachowicz,  który złożył  Burmistrzowi podziękowania w imieniu mieszkańców za „dotrzymane

słowo” i realizację długo oczekiwanego przez mieszkańców i „obiecywanego” przez poprzedniego

Burmistrza zadania dot. przebudowy chodnika łączącego ulice Kościelną i Rajską w Staszowie. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Ireneusz Kwiecjasz podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1230 do godz. 1400.

Protokołowała:
A. Janicka                                                                                     Przewodniczący 
                                                                                                 Rady Miejskiej w Staszowie

         

                                                                                                     (-) Ireneusz Kwiecjasz

10


